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参赛资格与条件 

 本次赛事设有两个混合团体项目：青年组（16 队）及少年组（16 队）。 
 本赛事对外开放，惟鉴于团体名额有限，报名将优先开放予新加坡宗乡会馆联合总会（SFCCA）

属下之会员团体。 
 所有参赛球员须为新加坡公民、永久居民，或目前居住于新加坡的非新加坡籍人士。 
 混合团体项目分为以下两个组别： 

a)少年混合团体（16 岁及以下，出生于 2009 年 1 月 1 日或之后） 
b) 青年混合团体（17 岁及以上，出生于 2008 年 12 月 31 日或之前） 

 比赛以混合团体形式进行：每队最少 2 名球员（须包含 1 名男生与 1 名女生），最多 5 名球员。 
 每个团体最多可报名 2 队参赛，每组项目限额为 16 队，额满即止，按报名先后顺序录取 
 现役新加坡乒乓球国家队球员不得报名参赛。 
 报名时须填写：参赛队伍名称、队长姓名、球员名单及联络资料。 
 
比赛规则 

 比赛以男单，女单和混双顺序进行。如 A 队男单和女单都获胜后，A 队就算胜方而无需进行混

双赛。 

 男单和女单也可以重复打混打。 

 初赛回合：竞赛球员根据组别以循环赛进行。初赛完后，将马上进行淘汰赛抽签。每组内最佳

两队将进入淘汰赛。 

 比赛将以 3盘 2胜来决胜负，每盘 11 分为积分标准。 

 竞赛优胜者得 2分，竞赛输赛者得 1分，竞赛弃权/淘汰者得 0分。 

 优胜者的名次排行是根据队伍在竞赛内最佳表现来计算： 

第一根据决胜分数；  

第二根据赛局输赢的比例；  

第三根据输赢分数的比例。 

若竞赛队伍在任何组内的计算确定有任何人打为平手，就需要抽签分出高低为止。 

 

注意事项 

 竞赛乒乓球员需要在 15 分钟比赛前报到，迟到者将算自动淘汰。 

 比赛将使用红双喜赛顶 D40+三星乒乓白球，所以参赛者一律不准许穿白色上衣参加此赛 

 竞赛乒乓球员除非预先得到比赛裁判的准许，一律不能穿长裤，长运动裤，帽子来竞赛 

 组办单位和裁判团员有权利为比赛成绩做最后的决定性裁决。 

 比赛规则将以国际乒乓球联合会的最新规则为依据。 

 所有球员在当天报到时，必须出示身份证/学生证。 

 组办单位和裁判团员有权更改或诠释比赛规则。他们也有权决定所有不在规则和章程内的任何

事项。 
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Entry Requirements 
 This competition comprises two mixed team categories: Youth Division (16 teams) and Junior Division 

(16 teams). 
 The competition is open to the public. However, due to limited team slots, priority will be given to 

member associations under the Singapore Federation of Chinese Clan Associations (SFCCA). 
 All participating players must be Singapore Citizens, Permanent Residents, or non-citizens currently 

residing in Singapore. 
  There shall be two categories in the Mixed Team Event: 

a) Junior Mixed Team – Age 16 and below (born on or after 1 January 2009) 
b) Youth Mixed Team – Age 17 and above (born on or before 31 December 2008) 

   Each Mixed Team shall consist of 2 to 5 players, including at least one male and one female. 
   Each organisation may register up to two teams per category. 
   The number of participating teams per category is capped at 16. 
   Current Singapore national team players are not eligible to participate. 
   During registration, please provide the team name, team captain’s name, list of players, and contact 

details. 
 
Rules and Regulations 
 The format of play will be in series as follows: Men Single, Women Single & Mixed double. 
 If Team A win both Men and Women Singles, Team A will be the winner and there is no need to play 

Open Double.  
 The Men and Women player can be repeated in the Mixed double. 
 The preliminary round in the group league will be played on a round robin system.  Draw for knock-out 

stage will be conducted immediately after the preliminary round. The top 2 teams of the group will 
advance to the knock-out-stage 

 All matches will be played to the best-of-3-games of 11 points each.  
 Winner will score 2 points, loser will score 1 point and disqualified/walk over will score 0 point 
 The ranking in the group will be based on the number of wins, followed by the ratio of win/lose sets, 

followed by the ratio of win/lose games, followed by the ratio of win/lose points.  If all being equal, a 
draw will be conducted. 
 

Important Note 
 All players must report to official table 15mins before the match, failing which will be considered a 

walkover. 
 The ITTF approved DHS D40+ 3star white balls shall be used during the competitions. No white 

apparels (shirts and shorts) are allowed.  Long pants and head gear are not allowed unless approval is 
granted from the umpire. 

 The organising committee and the umpire have the right to make the final decision if there is a dispute 
during the games. 

 The competition shall be run in accordance with the latest rules and regulations of the International 
Table Tennis Federation (ITTF). 

 All players are requested to produce their identify card/student pass for verification during registration. 
 The Organising Committee reserves the rights to interpret or amend the rules and regulations of the 

competition. Any other rules that are not covered will be decided by the Organising Committee whose 
decision will be Final.  


